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Referat styremøte 6/23 

Sted:   Idrettens Hus 

Dato/tid: Onsdag 4. oktober kl.17.00 styrerom i 3. etasje 

 
 
Navn 

Tilstede 
(alle) 

For 
fall 

 
   Merknad  

Dag Jarle Aksnes, leder  

 

X arbeidsreise 

Siren Preto, nestleder    X ferie 

Geir Iden, styremedlem X   stemmerett 

Trond Erik Mikkelsen, styremedlem X   stemmerett 

Linda Arnesen, styremedlem  X    stemmerett 

Vidar Steine, styremedlem X    stemmerett 

Janne Gro Nyheim Rasmussen X    stemmerett 

Atle Houg Ringheim X  stemmerett 

Anushiya Steek    X  Forfall (startet legestudier i Oslo) 

Erlend Sunde  X Tur Hellas 

Camilla H Farestveit, vararepresentant  X Meldt forfall 

Kolfinna Magnusdottir, vararepresentant   X Ferietur 

Kent Trieu Nguyen, ungdoms vararepresentant 

 

X Meldt forfall 

Roar Andersen X  adm.  

 
 

 

Sak 27/23 Godkjenning av innkalling, saksliste 6/23 og styrereferat 5/23 (utsendt 19.sept) 

  (og 2. okt pånytt) 

 

Vedtak:  Idrettsrådet i Bergen godkjente innkalling/ saksliste 6/23 samt styrereferat 5/23. 

 

I og med at både leder og nestleder hadde forfall hadde styreleder foreslått at daglig leder ledet styremøtet, styret 

godkjente forslaget. 

 

Sak 28/23 Høringssvar Slettebakken områdeplan   

 

- Planpapirene var vedlagt sakspapirene til møte nr.5 (sak 22/23) og siden høringsfristen er 6. oktober var 

saken utsatt til dette møtet 4. oktober. 

 

Den 2. oktober ble det avholdt et større møte i det vi kaller for Slettebakkenalliansen som er alle potensielle 

fremtidige brukere av den nye planlagte Slettebakken idrettspark, Forslag til uttalelse var utsendt styret.  

 

Uttalelsen er i hovedsak ført i pennen av gruppen for flerbrukshallen. Vidar Steine foreslo å moderere det som sto 

om grøntområde da det kunne komme til å forsinke realiseringen. Innspillet skulle bli ytterligere bearbeidet og adm 

tar med seg dette til sluttførselen av gruppens svar. 

 

Vi ble også enig om å sende eget svar fra Idrettsrådet som hadde mer fokus på økonomi. 
 

 

Sak 29/23 Slåtthaug kunstisbane utvikling: 

 

- Som kjent pågår arbeid for å utvikle Slåtthaug kunstisbane til et mer moderne idrettsanlegg 
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Sammen med foregående sak (Slettebakken) og Krohnsminde F2 tomten ble Slåtthaug holdt frem som et 

av de 3 store prosjektene å få fortgang på ifm vår siste Årsmelding side 15 og som Årsmøte tiltrådte. 

 

Anlegget er positivt omtalt i kommunens rullering av Idrettsplanen 

 

Reguleringsplanen er ferdig og legger til rette for anlegget. Alle rekkefølgekrav rundt Slåtthaug idrettspark 

med blant annet ny parkeringsplass, gang, sykkel og turveg ble ferdigstilt i 2021. Bergen bystyre (ifm sak 

125/21) har stilt seg positivt bak planene og for tiden behandles søknad om kommunal garanti ifm 

realiseringen. 

 

Idrettsrådet støtter planene og tok saken ellers til informasjon 

 

For øvrig hentet fra Idrettsplan 2023-2027 Rullering av anleggsdelen 

 

Side 47 pkt 4.1.6 «Isanlegg» står det at Slåtthaug kunstisbane har behov for totalrehabilitering for å kunne 

fungere som et funksjonelt idrettsanlegg med moderne standard 

 

Side 85 (Avsnitt om Fana bydel) i rullert idrettsplan 2023-2027 står det at tiltaket har høy prioritet 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

Sak 30/23 Siste nytt vedr flyttingen fra Brann stadion til Fjøsangerveien 

 

Adm. viste orienteringen om saken og en del spørsmål fra idrettskretsen til oss leietagere ble sendt videre til  

Idrettsrådets styre den 15. sept. Idrettskretsen ønsker tilbakemelding fra oss innen 6. okt 

 

Vedtak:  Idrettsrådet i Bergen ga daglig leder fullmakt til å melde tilbake til Vestland IK i saken. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

Sak 31/23 Siden sist 

 

A) Klage fra Åsane håndball 

B) Mailer fra Åsane ishockeyklubbs Svein Ivar Lillehaug 

C) Det har vært en del uro i Bergen sør (spesielt Bjarg IL) rundt fordelingen av treningstider på Nordahl 

Grieg vgs, i samråd med leder er invitert til et møte 5. okt kl.12 for å se om det kan være grunnlag for å 

«røyke fredspipe» (Dag vil delta via Teams oppkobling) 

D) TORSDAG 7. SEPT åpning av ny kunstgressbane på Alvøen skole og Fredag 8.sept ble grunnsteinen for 

Alvøen idrettshall lagt ned 

E) Kulturministeren og Idrettspresidenten var på besøk, Sandrino var med å lage program for dem da de var 

bl.a. og besøkte LIM på Slettebakken 

F) Det har siden sist også vært kommune og fylkesvalg. På møte tidspunktet var det fortsatt mye uavklart, 

men Janne Gro Rasmussen ble gratulert med plass i bystyret for Høyre. Sandrino Birkeland (ansatt LIM 

prosjektleder) ble innvalgt varamann for AP 

 

 

 

EVENTUELT 

 

Spørsmål vedr resultat av lønnsforhandlingene som Dag og Siren har fulgt opp etter forrige styremøte (SAK 25/23 -

Personal saker) 

 

Adm delte ut kopi med nøyaktig informasjon om resultatet 

 

Vidar Steine foreslo og fikk full tilslutning om å foreslå Arild Hovland som kandidat årets ildsjel 

 

 

Referent,  

Roar Andersen 

Bergen 24. oktober 2023 

 

NESTE STYREMØTE: onsdag 8. nov 


